
Zapisnica 
z 3. zasadnutia Obecneho zastupitel'stva 

konaneho dha 23.01.2019 

Pritomni poslanci: Balkova Katari'na, Halasova Diana, Homolova Iveta, Kisac Martin, ing. Meres Juraj, 
Mgr.Miskovic Peter, Sli'z Jan, Tokar Stanislav 

Nepritomni poslanci; Mgr. Slovakova Lubica 
HIavny kontrolor : Ing. Ladislav Lauro 
Zapisovatellta : Margita Borcinova 

Program: 
1. Zahajenie 
2. Kontrola uzneseni 
3. Vol'ba overovatel'ov zapisnice a clenov navrhovej komisie 
4. Prfkaz starostu k vykonaniu inventarizacie k 31.12.2018 

Zaradenie inventarizacnych komisii 
5. Najomna zmluva - Lekaren 

^ 6. Informacia o zbernom dvore 
7. Doplnok do sadzobnfka poplatkov na rok 2019 
8. Financny prispevok pre zakladnu organizaciu Zvazu zdravotne postihnutych 
9. Najomna zmluva - MUDr. Korcekova 
10. Slovenska agentura zivotneho prostredia - projekt vysadby stromov V obci 
11. Odmeny pre poslancov Obecneho zastupitel'stva 
12. Rozne 
13. Diskusia 
14. Navrh uznesenia 
15. Zaver 

Pritomnych: 8 
Za: 8 Balkova, HalasovS, Homolov ,̂ KiSac, M6res, Mi§kovie, Sliz, , TokSr, 
Proti:0 
Zdrzal sa : 0 

K bodu 1) Zahajenie zasadnutia OZ 
Starosta obce PhDr. Mario Zacik privftal vsetkych pritomnych a otvoril 3. zasadnutie OZ v Beladiciach. 
Skonstatoval, ze na zasadnuti OZ su okrem p. Slovakovej, pri'tomni vsetci poslanci a vyhlasil 
zasadnutie obecneho zastupitel'stva za uznasaniaschopne. 

K bodu 2) Kontrola uznesenf OZ 
Predsedom komisii bolo na predchadzajucom zasadani ulozene, ze maju vypracovat' Plan prace na I. 
polrok-p. Balkova za komisiu kulturnu a sport predlozila, ostatnf predsedovia - ustny dohovor so 
starostom. 



K bodu 3) Vol'ba overovaterov zapisnice a clenov navrhovej komisie 
Za overovatel'ov zapisnice : SlizJan 

Miskovic Peter Mgr. 
Za clenov navrhovej komisie : Homolova Iveta 

Kisac Martin 
Pritomnych: 8 
Za: 8 Balkova, Halasov^, Homolova, Kisac, Meres, Miskovic, Sliz, Tokar, 
Proti: 0 
Zdrzal s a : 0 

K bodu 4) Prikaz starostu k vykonaniu inventarizacie k 31.12.2018, zaradenie inventarizacnych 
komisii 

Inventarizacia sa uskutocni v case od 20.12.2018 do 31.01.2019 
ZIozenie komisie : predseda komisie : Tokar Stanislav 

Clenovia komisie : Balkova Katarfna 
Halasova Diana 
Homolova Iveta 
Svarbova Maria 

Inventarizacna komisia zhodnotf celkovy priebeh a vysledky inventarizacie do 31.01.2019 o com 
vypracuje pisomnu spravu, ktoru predlozf OZ. 

Vzalo na vedomie 

K bodu 5) Najomna zmluva - Lekaren Beladice 

Doba najmu nebytovych priestoroch - Lekaren Beladice sa predlzuje na 5 rokov t.j. od 01.01.2019 do 
31.12.2023. 

Pritomnych: 8 
Za: 8 Balkova, Halasova, Homolova, Kisac, Meres, Miskovic, Sliz, , Tokar, 
Proti: 0 
Zdrzal s a : 0 

K bodu 6) Informacia o zbernom dvore 
Starosta obce podal informaciu o zbernom dvore, celkova suma predstavuje priblizne 400 000 Eur, 
5% vlastnych nakladov - 20 000 Eur. Zamestnana 1 osoba, zberat' sa bude drevo, sut', beton, nie 
kovy. 

Vzalo na vedomie 

K bodu 7) Doplnok do sadzobnfka poplatkov na rok 2019 
NakoTko sa poslanci OZ nezhodii na sume za prenajom KD a zapozicanie riadov, financna komisia 
vypracuje do najblizsieho obecneho zastupitel'stva sadzobnik. 

K bodu 8) Financny prispevok pre Zakladnu organizaciu Zvazu zdravotne postihnutych NK 
Musia predlozit'vyuctovanie do 31.01.2019 a zaroven si podat'ziadost'na dotaciu. 

Vzalo na vedomie 



K bodu 9) Najomna zmluva - MUDr. Eva Korcekova 
Na zaklade postupenia ambulancie vseobecneho lekara v Beladiciach MUDr. Eve Korcekovej, 
konaterke spoiocnosti Kmedical s.r.o. od nestatneho zdravotnickeho zariadenia MUDr. - Ing., 
s.r.o., sa postupuje zmluva o najme nebytovych priestorov uzavretej medzi obcou Beladice 
a MUDr. - Ing., s.r.o. zo dna 01.12.2016 MUDr. Eve Korcekovej. 

Pritomnych: 8 
Za: 8 Balkova, Halasova, Homolova, Ki§ac, Meres, MI§kovi6, Sliz,, TokSr, 
Proti: 0 
Zdrzal s a : 0 

K bodu 10) Slovenska agentura zivotneho prostredia - projekt vysadby stromov v obci 
Starosta PhDr. Mario Ziacik informoval, ze agentura ponuka realizaciu vysadby jednotlivych stromov 
0 priemere 14 - 16 cm v hodnote od 7 000 - do 16 500 Eur. Jedna sa o 100 -140 stromov. 
Vypracovanie projektu bystalo obec okolo 1000 Eur, maju certifikovanych pracovni'kov, ktorf by ho 
vypracovali. 
p. Tokar Stanislav - keby nam to niekto urobil lacnejsie 
Starosta ma v kompetencii presunut' financie na tento projekt. 

Pritomnych: 8 
Za: 8 Balkova, Halasova, Homolova, Kisac, Meres, Miskovic, Sliz,, Tokar, 
Proti: 0 
Zdrzal s a : 0 

K bodu 11) Odmeny poslancov Obecneho zastupitel'stva 
Odmena pre poslancov OZ je 50,- Eur za kazde zasadnutie OZ 

Pritomnych: 8 
Za: 7 Balkova, Halasov^, Homolova, Kisac, Meres, Miskovid, Sliz, 
Proti: 0 

Zdrzal sa : 1 Tokar, 

K bodu 12) Rozne 
a) Ziadost'o bezplatny prenajom priestorov KD na cvicenie Zumby 
p. Lukrecia Aitnerova ziada o bezplatny prenajom priestorov v KD v Beladiciach, dve hodiny tyzdenne 
V pondelok a stvrtok od 19.00 do 20,00 hod. pocas ktorych bude uskutoctiovat' fitnes program t.j. 
zumba, zumba sentao a fyzicky trenig pre zeny a dievcata z nasej obce. 

Prehodnoti financna komisia do marcoveho zasadnutia OZ. 

b) Ziadost'o udelenie suhlasu so zriadenfm vecnych bremien V prospech 
Zapadoslovenskej distribucnej a.s., na ulozenie elekroenergetickych 
zariadeni na par. cislach : 1375/11,1385/201,1533/1,1383/7,1383/8, 
1372/1,1383/3,1531/1,1535,1383/8 - Marencik - Reality 

OZ suhlasi so zriadenfm vecnych bremien v prospech Zapadoslovenskej distribucnej a.s., na 
ulozenie elekroenergetickych zariadenf na par. cislach : 1375/11,1385/201, 1533/1,1383/7, 
1383/8,1372/1,1383/3,1531/1,1535,1383/8 v kat. uzemf Beladice a Pusty Chotar. 



Pritomnych: 8 
Za: 7 Balkova, Halasova, Homolova, Kisac, fVleres, IVIiskovic, Sliz, 
Proti: 0 
Zdrzal sa : 1 Tokar, 

c) Dodatok c. 1 k VZN c. 5/2009 o poplatkoch v skolstve 
Materska skola - stravna jednotka je 1,27 Eur. 
Statna dotacia na stravnu jednotku je 1,20 Eur. 
Rozdiel sumy doplaca rodic. 
Dotaciu na podporu vychovy k stravovacinn navykom diet'at'a mozno poskytnut' na 
zabezpecenie obeda a ineho jedia diet'at'u v materskej skole pre predskolaka. Ciel'om 
poskytnutia dotacie na stravu je najma podpora vychovy deti k zdravym stravovacim 
navykom, ako aj financne odbremenenie rodicov detf od platenia pinej uhrady za stravu. 

Pritomnych: 8 
Za: 7 Balkova, Halasova, HomolovS, Ki§ac, Meres, Sliz, Tokar 
Proti: 0 
Zdrzal sa : 1 Mi§kovic, 

d) Ziadost' o vydanie uzemno- planovacej informacie pre Fest Garant Invest, 
s.r.o. 

par. c. 32/3, 32/4, 32/6, 31/6 v kat. uzemi Beladice nie su v uzemnom plane obce a preto v 
tejto lokallte by sa nemala uskutocnit'vystavba rodinnych domov. 

Vzalo na vedomie 

K bodu 13) Diskusia poslanci 
p. Homolova I. - harmonograme separovaneho zberu su v mesiacoch februar a marec uvedene 
kontajnery, obcania chcu vediet' o ake kontajnery ide, 
(kazda domacnost' dostane kontajnery na papier aj sklo do ktorycli sa budu separovat'tieto 
komodity, len este ani spolocnost', ktora nam zabezpecuje separovany zber nam blizsie nevedela 
povedat', kedy, a ake kontajnery nam dodaju. IVIalo by to byt' vo februari alebo v marci); 
- ako je to s MS Chrast'any ? Deti boli prest'ahovane do ZS, so st'ahovanfm pomohii poslanci, robf sa 
novy staticky posudok, pokiafsa nepotvrdf funkcnost' budovy, deti sa do MS Chrast'any nenast'ahuju , 
informaciu podal starosta; 
p. Balkova K.-autobusy parkuju pred bytovkami a najomnfci nemaju kde zaparkovat', malo by sa to 
riesit' I 
- p. Meliskova najomnfcka v bytovke ma havarijny stav bytu (zateka jej do bytu a ma plesen) bytova 
komisia by to mala fst'pozriet'; 
p. Meres J. - pytal sa na PP projekty na chodnfky ci neboli zverejnene; 
p. Halasova D.-treba urobit'ozvucenie cintorfnov, ked'je pohreb nie je nic pocut', p. Tokar povedal, 
ze sa ozvucenie kupilo je v kostole, treba ho ponuknut' obcanom, ktorf robia pohreb; 
p. Tokar S. - pocas kalamitnej situacii sa nedalo dovolat'starostovi na mobil; 
- posypovu sortreba kupit'V lete je lacnejsia; 
- trojkral'ovy koncert bol na urovni, ale preco to nerobil starosta pod zastitou obce a nespolupracoval 
s kulturnou komisiou. Najom KD za pohostenie po trojkral'ovom koncerte si starosta platil? Starosta 
odpovedal, ze neplatil a zaklada sa tradfcia pre obcanov obce na ktorej starosta trva; 



- platia najom chlapci co chodia hrat' pingpong ? Nie neplatia. Pingpongovy turnaj sponzoroval 
starosta s Jankom Sli'zom; 
- preco sa vyhadzovali stoly a stolicky zo zasadacky? 
- fst' na pohreb je prejav ucty k zosnulemu, to je pekne, ale stacila by aj kyticka nie veniec, 
korko nas stojf veniec na pohreb - starosta povedal, ze 15-20,- Eur; 
- V Nevericiach su vraj niektorf I'udia napojenf do nasej kanalizacie, treba to zistit'; 
p. Miskovic P. - kazdy obcan platf dane a chce pocut'aj co sa vyhlasuje v rozhlase, preto treba vyzvat' 
obcanov, aby sa prihiasili, ktorf nepocuju rozhlas, urobi sa naprava; 

Diskusia obcania 
p. Homola M. riaditel'ZS - informoval ohfadne stravnej jednotky v MS, tyka sa to predskolakov, 
ostatnf platia celu sumu. Stravna jednotka je 1,27 Eur. Statna dotacia na stravnu jednotku je 
1,20 Eur pre predskolaka. Rozdiel sumy doplaca rodic. 
p. Konta J. - poprial starostovi pevne zdravie v novozvolenej funkcii; 
- poradil, ze na projekt vysadby stromkov, by sme mohli poziadat' ministerstvo ZP ci by nam 
neprispelo s nejakou financnou ciastkou; 
- nepocuje rozhlas, nema dostatocne osvetlenie, treba dolozit'neon pri jeho dom; 
- preco sa nemozu obcania vyjadit' aj pocas rokovania poslancov; 
- presunut' peniaze z jednej polozky na inu polozku sa nemoze, len v tej kapitole - kontrolor Ing. 
Lauro mu to vysvetlii; 
- ci mame VZN o psoch, lebo behaju po ulici a drazdia zatvorenych psov; 
p. Marencik P. - pod'akoval poslancom OZ, ze schvalili ziadost' o udelenie suhlasu so zriadenfm 
vecnych bremien v prospech Zapadoslov. distibucnej a.s. na ulozenie elektroenergetickych zariadeni 
Holubova H. - pri hroboch by sa nemal navysovat' chodnfk, lebo sa pri hroboch zle chodf; 
p. Fabry I. - nepocuje rozhlas, a pri fi TUKO by sa malo dat' zrkadio; 
p. Masaryk A. - robf inovaciu internetovej stranky a ocakava podnety od obcanov, starosta mu 
pod'akoval; 

K bodu 14) Navrh uzneseni 
Navrh uzneseni precftala p. Balkova Katarfna 

K bodu 15) Zaver 
Starosta PhDr. Mario Zacik pod'akoval prftomnym za ucast' a ukoncil zasadnutie OZ. 

Zapfsala: Margita Borcinova 
V Beladiciach, dna 26.01.2019 

Overovatelia zapisnice : Jan Sli'z 
Mgr. Peter Miskovic 


